



## Studierådsmötesprotokoll 2014–02–19

<b>Närvaro:</b>	Alexander Pieta Theofanous	Studierådsordförande
	Christian Hernvall	Studierådssekreterare
	Carolina Sartorius	Jämlikhetsombud
	Hampus Mauritzon	Funktionär inom Studierådet
	Per Ahlbom	Jämlikhetsombud
	Filippa De Laval	Funktionär inom Studierådet
	Peter Seimar	Funktionär inom Studierådet
	Jens Gustafsson	Studierådets Webbansvarig, fr.o.m. §8
	Ella Eriksson	

- §1 OFMÖ Studierådsordförande Alexander Pieta Theofanous förklarade mötet öppnat kl 12:07.
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Adjungeringar Inga adjungeringar.
- §4 Godkännande av dagordningen Mötet **beslöt**  
**att** lägga till punkt 11.1 Arbetsgrupper till dagordningen.  
**att** godkänna dagordning med ovanstående ändringar.
- §5 Föregående mötesprotokoll Mötet **beslöt**  
**att** godkänna protokoll från SRD10, SRD9 och SRD7.
- §6 Information från Externa Representanter Christian Hernvall meddelade att han ska på institutionsstyrelsemöte för EIT den 26:e februari.  
  
Per Ahlbom meddelade att han och Björn Lindqvist varit på institutionsstyrelsemöte för Datavetenskap. De gick igenom budget. Forskningssidan går bra men utbildningssidan mindre bra. Registreringar för studenter hade glömts att skickas in vilket betyder att inga pengar fås för detta.
- §7 Meddelanden Per Ahlbom meddelade att han aktivt väljer att inte gå på vissa utbildningar.  
  
Filippa De Laval meddelade att hon varit på VMX-möte. Följande togs upp:



- En motion för att sänka TLTH-avgiften för utbytesstudenter togs upp, med motiveringen att fler ska gå med, samt att utbytesstudenter redan har många andra utgifter.
- Världsmästarna anordnar semmelbakningsdag på semmel-dagen (Fettisdagen). Alla är välkomna.
- Det kommer att hållas ett utbytesmingel tillsammans med studievägledningen i april.

Per Ahlbom meddelade att LiBe-gruppen haft möte. Per Ahlbom och Carolina Sartorius valde aktivt att inte gå. Elise Eborn glömde bort. På mötet gavs utbildning.

Alexander Pieta Theofanous meddelade att nomineringarna till posterna på teknologkåren har öppnats. Alexander meddelade vidare att man nu även kan nominera personer till poster som väljs på Datatekniksektionens VTM-möte.

Alexander Pieta Theofanous sade att han har pratat med Karim, CEQ-guru, som informerade om att svarsfrekvensen på CEQ-enkäterna ökat på D och C. De är just nu 47%. Alexander Pieta Theofanous satte upp ett mål att få upp svarsfrekvensen till 50.1%.

Jens Gustafsson anlände till mötet.

§8 Valärenden och  
nomineringar

Följande personer nominerades till Förstasuppleant i Institutionsstyrelsen för Datavetenskap mandatperioden 2014-02-19 – 2014-06-30

- Carl Nilsson Nyman, mat10cni.

Följande personer nominerades till Andrasuppleant i Institutionsstyrelsen för Datavetenskap mandatperioden 2014-02-19 – 2014-06-30

- Christian Hernvall, ada10ch1.

Följande personer nominerades till Ordinarie i Institutionsstyrelsen för Datavetenskap mandatperioden 2014-02-19 – 2014-06-30

- Björn Lindqvist, dat12bli.

Mötet **beslöt**

**att** välja Carl Nilsson Nyman, mat10cni, till Förstasuppleant i Institutionsstyrelsen för Datavetenskap 2014-02-19 – 2014-



06-30.

**att** välja Christian Hernvall, ada10ch1, till Andrasuppleant i Institutionsstyrelsen för Datavetenskap 2014-02-19 – 2014-06-30.

**att** välja Björn Lindqvist, dat12bli, till Ordinarie i Institutionsstyrelsen för Datavetenskap 2014-02-19 – 2014-06-30.

§9 Avslutade kurser Alexander Pieta Theofanous meddelade att CEQ-rapporter ska skickas ut till kursombud.

§10 Pågående kurser Hampus Mauritzon påpekade att det inte finns några krokar i E:1406.

Carolina Sartorius meddelade att 3:orna på D har tre deadlines på samma dag. Både Fotonik-inlämning, Fysikprojekts-redovisning och Datasäkerhets-inlämning. Carolina Sartorius ska maila kursansvariga och efterfråga en lösning.

Per Ahlbom tyckte att alla borde läsa kursen Internet Inuti, eftersom den är bra.

Anna Lissborg tyckte att alla borde läsa kursen Programvaruutveckling i Grupp.

Alexander Pieta Theofanous rekommenderade att läsa kursen Algoritmer i Signalprocessorer om och endast om man tycker om kursen Digital Signalbehandling i Multimedia.

Peter Seimar tyckte att dokumentationen av språket i sista laborationen i kursen Constraint-programmering var dålig. Alexander Pieta Theofanous uppmanade att höra med kursansvarig om problemet kan lösas.

§11 Internationella studier Filippa De Laval meddelade att Utbytesmingel kommer att hållas den 1:a april. Studievägledaren tycker att maten (och mycket annat) ska sponsras och fixas av oss själva och Filippa De Laval undrade vad studierådet tyckte om detta. Carolina Sartorius tyckte att vi inte borde stå för ett mingel från LTH, men att det kan vara bra att stå för det lite grann för att uppmuntra fler studenter att åka på utbytesstudier. Filippa De Laval sade att de skulle se till att info finns där och att lokal är bokad, annars ganska oklart. Alexander Pieta Theofanous tyckte att det är bättre att vi betalar för det om det annars inte blir av, eftersom det är vik-



tigt för studenter att få reda på och kunna ta det av utbyte. Anna Lissborg tyckte att vi borde kräva att det blir av. Filippa De Laval menade att problematiken delvis låg i att programledningen för D och C var positiva till att betala men inte vill ge pengar om inte programledningen för E ger pengar, i och med att även E-studenter får ta del av minglet, och programledningen för E tvekar. Per Ahlbom tyckte inte att programledningen för D och C borde betala för E-sektionen. Jens Gustafsson undrade om det var värt att hålla eventet, eller om studenter endast kom för maten. Carolina Sartorius och Alexander Pieta Theofanous menade att det var mycket positivt även om studenter bara kom dit. Filippa De Laval tyckte att detta är en principfråga, huruvida vi ska göra deras jobb eller inte. Per Ahlbom och Anna Lissborg höll med och tyckte att de borde kunna betala den lilla summan som krävs, och att vi borde vara hårdare mot dem. Anna Lissborg tillade att minglet även ligger i deras intresse. Alexander Pieta Theofanous sade att han ska lobba med Studierådet för E om frågan. Filippa De Laval tillade att frågan varit uppe hela terminen. Alexander Pieta Theofanous uppmanade alla att höra av sig till världsmästarmailen (varldsmastare@dsek.lth.se) med förslag på vad som kan göras.

### §11.1 Arbetsgrupper

Alexander Pieta Theofanous meddelade att arbetsgruppen för kursserien Ingenjörprocessen haft möte med kursansvariga och bad närvarande att dela med sig av vad som hände.

Anna Lissborg sade att kursansvariga var mycket positiva till arbetsgruppen och dess förslag på förbättringar. Ella Eriksson tillade att speciellt delkurserna Ekonomi och Kvalité samt Samhällsaspekter var positiva till förbättringar och att kursansvarig för Ekonomi och Kvalité har en tydlig vision för kurserna.

*Ekonomi och Kvalité* kommer fokusera mer på project-management än kostnadsberäkningar och kanske ändra kursnamn. Per Ahlbom undrade ifall det inte skulle komma klagomål på att vi då inte läser någon ekonomi. Ella Eriksson svarade att så som det är nu så läser vi ingen ekonomi. Anna Lissborg menade att ekonomi är en liten del av project management. Per Ahlbom undrade om kursansvarig har erfarenhet av arbetslivet, vilket Ella menade att hen hade, och nämnda person även är bra på att föreläsa både på engelska och svenska.

I *Metodiken* ska wikin bort och ersättas av Google Docs, meddelade Anna Lissborg. Studenterna kommer att skriva personliga bloggar så det är lättare för examinatorer att urskilja vem som



gjort vad.

*Samhällsaspekter.* Anna Lissborg informerade om att det i framtiden ska finnas en röd tråd genom gästföreläsningarna som ska förtydligas och att övningarna ska ändras om så att man ska få ut mer av dem. All undervisning ska ske på engelska. Per Ahlbom undrade hur kursen ska göras mer intressant. Ella Eriksson svarade att den ska bli mer strukturerad, tydligare i vad man ska göra samt tydligare i hur kursmaterialet kopplas till projektet. Övningarna ska göras mer aktiva. Per Ahlbom sade att många tyckte positivt om moment i stil med etisk debatt, när han läste kursen. Anna Lissborg meddelade att man fortfarande får gemensamt betyg i kursen. Kursansvariga var inte positiva till en Godkänt/Underkänt-kurs. Ella Eriksson sade att det ska läggas till i rapport-momentet så man vet vem som gjort vad. Jens Gustafsson tyckte att vi egentligen borde läsa kursen Industriell Ekonomi istället.

Alexander Pieta Theofanous underströk att informera om att det dåliga rykte som cirkulerar om ingenjörprocessen-kurserna inte har någonting att göra med de nya kurserna. De kurserna som de äldre studenterna klagar på är inte samma kurser längre på grund av alla nya ändringar. Alexander Pieta Theofanous uppmuntrade alla att ta tag i studierådet eller maila till [ingproc@dsek.se](mailto:ingproc@dsek.se) om man undrar eller har något att bidra med i frågan.

## §12 Pluggfik

Alexander Pieta Theofanous meddelade att det är pluggfik nästa torsdag, den 27:e februari. Mail har skickats ut till funktionärer med info om eventet och olika ansvarsområden man kan ta på sig. Eventet behöver marknadsföras och övningsassistenter från olika håll uppskattas. Vilket fokus pluggfikat ska ha behöver kluras på. Alexander Pieta Theofanous bad alla att välja ett ansvarsområde. Peter Seimar undrade vad ettorna läser för kurser. Mötet svarade Elektronik och Interaktionsdesign. Per Ahlbom sade att han behöver hjälp med kursen Matematisk kryptologi. Per Ahlbom utbrast vidare "tagga nollan!". Alexander Pieta Theofanous uppmuntrade studierådets funktionärer att informera om pluggfikat på föreläsningar och att ragga övningsledare. Anna Lissborg föreslog att maila SI- och övnings-ledare och be dem närvara i utbyte mot gratis mat. Alexander Pieta Theofanous meddelade att det kommer serveras varm mat och alternativkost på pluggfikat. Hampus Mauritzon undrade om eventet kunde sluta klockan 6, till vilket Alexander Pieta Theofanous svarade nej.



§13 Återkoppling till  
stortinget

Alexander Pieta Theofanous bad mötet om kommentarer rörande stortinget som varit.

Peter Seimar menade att det spårade ur ibland. Anna Lissborg undrade om det kommit upp nåt mer om idén att göra en uppgift över jullovet, eftersom man i så fall kan lämna in den innan jullovet om man vill. Anna Lissborg informerade om att på Chalmers ligger tentamen innan jul kombinerat med en inlämning efter jul, vilken man kan lämna in innan jul om man vill, vilket hon ansåg var en bättre lösning och att vi (på LTH) också borde göra så. Mötet diskuterade idén och andra lösningar till den nya läsårsindelningen.

Hampus Mauritzon lämnade mötet.

Filippa De Laval påminde mötet om att det är val i höst. Alexander Pieta Theofanous började gå i tankarna om ett parti mycket bättre än alla andra: SRD-partiet. Mötet tyckte till om läsårsindelningen och CSN och Riksdagen och huruvida det var bättre förr.

Alexander Pieta Theofanous informerade om att det kommer att hållas en akademisk nollning under första veckan på höstterminen. Studierådet tar studievägledarnas roll och citat: "keepin' it more real".

Hampus Mauritzon återvände till mötet.

Alexander Pieta Theofanous sade att om man vill få igenom (studie- eller studiebevaknings-relaterade) saker så är enklast att ta upp dem med SRX. Exempelvis CEQ-lotteriet.

Alexander Pieta Theofanous sade att det går att maila honom, och ansåg att han får för lite mail.

§14 Funktionärsagenda

Alexander Pieta Theofanous undrade vilka kursspecifika frågor som ska läggas till i CEQ-enkäterna. Han uppmanade även mötet att lägga fokus och energi på det kommande pluggfikat.

§15 Övrigt

Alexander Pieta Theofanous har fått svar på sitt mail riktat till kursansvariga i Fysik där han undrar varför inte kurserna ändras. Kursansvariga ska ha möte och se över vad de kan göra.



Alexander Pieta Theofanous hotade med att vi kan läsa biologi istället.

Alexander Pieta Theofanous undrade över vad som ska hända med kursen Flerdimensionell Analys. Anna Lissborg sade att hon fått kallelse till CEQ-möte för kursen. Alexander Pieta Theofanous tyckte det var ett bra tillfälle att göra kursen bättre och undersöka om maple ska vara kvar i den grad det är nu.

Per Ahlbom tyckte att man borde hurra för arbetsgruppen arbetsgruppen på kåren som jobbar för att stimulera motionsskrivande och öka transparensen inom kåren. Alexander Pieta Theofanous tillade att det finns massor av bra utskott att engagera sig inom för den intresserade, exempelvis SRKår.

§16 OFMA

Mötesordförande Alexander Pieta Theofanous förklarade mötet avslutat kl 12:59.

Vid protokollet

Justeras

Christian Hernvall  
Studierådssekreterare

Alexander Pieta Theofanous  
Studierådsordförande